

Title (en)

Presentation counter.

Title (de)

Präsentationstheke.

Title (fr)

Comptoir de présentation.

Publication

**EP 0554674 A1 19930811 (DE)**

Application

**EP 93100380 A 19930113**

Priority

DE 9201253 U 19920201

Abstract (en)

The present invention relates to a presentation counter which consists mainly of a front part (1), two side parts (2) and a counter top (3). In order to provide a counter which, whilst having an attractive exterior, can also be erected and demounted very quickly and is easy to transport and which, furthermore, can be used variably and flexibly in its outer appearance, it is proposed according to the invention that the front part (1) and the side parts (2) are tubular frames which are separate from one another, have substantially the same height and are connected to one another releasably at least via the counter top (3) which is placed on the upper longitudinal bars of the tubular frames and/or at vertical bars of the tubular frames (1, 2) which are adjacent in pairs. <IMAGE>

Abstract (de)

Die vorliegende Erfindung betrifft eine Präsentationstheke, welche im wesentlichen aus einem Frontteil (1), zwei Seitenteilen (2) und einer Thekenplatte (3) besteht. Um eine Theke zu schaffen, welche bei einem ansprechenden Äußen gleichzeitig sehr schnell auf- und abbaubar und leicht zu transportieren ist und welche darüberhinaus in ihrer äußeren Erscheinung variabel und flexibel einsetzbar ist, wird erfindungsgemäß vorgeschlagen, daß das Frontteil (1) und die Seitenteile (2) voneinander getrennte Rohrrahmen sind, welche im wesentlichen die gleiche Höhe haben und welche mindestens über die auf die oberen Längsholme der Rohrrahmen aufgelegte Thekenplatte (3) und/oder an paarweise benachbarten Vertikalholmen der Rohrrahmen (1, 2) lösbar miteinander verbunden sind. <IMAGE> <IMAGE>

IPC 1-7

**A47B 3/12; A47B 13/06; A47B 37/00; A47F 5/10**

IPC 8 full level

**A47F 5/10** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47F 5/108** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] GB 1117545 A 19680619 - MAX MENGERINGHAUSEN
- [A] US 1850636 A 19320322 - IGNAC SCHAUER
- [A] FR 1143195 A 19570927
- [A] DE 2403358 A1 19740725 - ANDIVIA JOSE PLATERO

Cited by

US6008307A; DE29504163U1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

**DE 9201253 U1 19920527; EP 0554674 A1 19930811**

DOCDB simple family (application)

**DE 9201253 U 19920201; EP 93100380 A 19930113**